
Usnesení z jednání představenstva konaného dne 23.9.2010 ve Velkém Meziříčí 

Přítomni : dle prezenční listiny (z 18 členů z právem hlasovacím přítomno 16 členů) 

Představenstvo na návrh presidia ASBS ČR : 

Schvaluje : 
1.přijetí firmy SCSA Security s.r.o. za kandidáta členství v Asociaci (15x pro, 1x zdržení se 
hlasování). 
2.zprávu o jednáních presidia USBS a souhlasí s postupem členů presidia pp. Dr. 
Kameníka a Dr. Nováčka a členů presidia na konferenci CoESS konané dne 21.9.2010 
v Praze. 
3.z rozpočtové rezervy na rok 2010 uvolnění částek : 
- 25 tis. Kč na zakoupení nového notebooku a dataprojektoru 
- 19 tis. Kč na zakoupení právního programu CODEXIS a 19 tis. Kč ročně na jeho  
pravidelnou aktualizaci  
- nákup softwaru pro převod mluveného slova do textu dle cenové nabídky, která bude 
zaslána sekretariátu Asociace (14x pro, 2x zdražení se hlasování) 
4.Technickou úpravu Zápisu z jednání mimořádného jednání presidia a představenstva ze 
dne 5.3.2010 v části schválení částek nákladů presidenta, 1. vicepresidenta, 
vicepresidentů a předsedů KP o text : + DPH platné v době vystavení daňového dokladu 
s platností od 1.1.2010. Doklady vystavené za rok 2009 nebudou doúčtovávány. 
5.podávání žalob na zadavatele veřejných zakázek na neúměrně nízké ceny cestou USBS 
při 50% úhradě nákladů z rozpočtu Asociace (15x pro, 1x zdržení se hlasování). 
6.revokaci usnesení představenstva ze dne 4.12.2009 o vyloučení spol. RENTUM s.r.o. 
z důvodu dlouhodobého neplacení členských příspěvků pokud budou vyrovnány veškeré 
finanční závazky. 

 
Představenstvo ukládá : 
1.viceprezidentovi p. Malému písemně informovat fi SCSA Security s.r.o. o přijetí za 
kandidáta členství v Asociaci a fi RENTUM s.r.o. o revokaci usnesení představenstva o 
jejím vyloučení za podmínky uhrazení finančních závazků do 30.11.2010  
2.viceprezidentovi p. Malému projednat s firmami Kynolog.bezpeč.služba s.r.o. a 
BALDERM Security s.r.o. jejich skutečný zájem o členství v Asociaci 

Představenstvo pověřuje : 
1.p. Vlčka jednáním s T-Mobile o změnách tarifů za služby uvedené v rámcové smlouvě a 
k vyjmutí firmy Mornstein z rámcové smlouvy a zapsání firmy TOP Security do rámcové 
smlouvy  
2.p. Petříka k jednání s p.Maiem o stavu plnění úkolu v otázce monitoringu činností na 
úseku PCO 

Bere na vědomí : 
1.stav hospodaření k datu 22.9.2010 a platební morálku členů. 
2.nabídku fi ATLAS software a.s. na možnost zakoupení programu CODEXIS členskými 
firmami za 5 tis. Kč a roční poplatek za aktualizaci za 5 tis. Kč.. 
3.informaci o nabytí účinnosti zákona č. 155/2010 Sb. dnem 1.8.2010, kterým se mění 
některé zákony ke zkvalitnění jejich aplikace a ke snížení administrativní zátěže 
podnikatelů. Z pohledu podnikatelů v živnostech „Služby soukromých detektivů“ a 
„Ostraha majetku a osob“ je důležitá Část šestá – Změna zákona č.455/1991 Sb. , o 
živnostenském podnikání, ve znění pozdějších předpisů, Čl.VIII – přechodná ustanovení. 
Ta v bodě 2. stanoví podnikatelům, kterým ke dni nabytí účinnosti tohoto zákona trvalo 
výše uvedené živnostenské oprávnění, nově ve lhůtě 2 let nejpozději splnit podmínky 
odborné způsobilosti a předložit o tomto nejpozději do 31.7.2012 doklad živnostenskému 
úřadu nebo ustanovit odpovědného zástupce, pokud podnikatel již tuto povinnost nesplnil. 



Dále informaci o obsahu přílohy č.3 nař.vlády č.278/2008 Sb. o spojení koncesovaných 
živností ostraha majetku a osob a služby soukromých detektivů. 
4.informaci o stanovisku USBS o trvajícím neplacení příspěvku CoESS  
5.informace o požadavku švýcarské firmy EUCODATA na zaplacení 3 300,- SCHF dle 
údajné objednávky vystavené ještě v době činnosti Dr.Černého. Nic nebude placeno. 
6.informaci o obsazení komisí zkušebními komisaři v 7 krajích našimi členy 
7.informaci o účasti našich členů v sektorové radě – Dr.Kameník – předseda prac.skupiny 
pro detektivy, pp. Ing. Hartman, Zapletal, Soukup –členové prac.skupiny pro strážné. 
8.informace o údajném přidělení částky 15 mil. Kč z EU, dosud však nedošel žádný dopis.  
9.informaci o přípravě zákona o SBS, je uvedeno i v koaliční smlouvě. Z naší strany je 
snaha aktivní účasti na jeho zpracování. Souběžně s tím bude USBS prosazovat vznik 
Komory. 
10.informaci nám.ministra vnitra p.Moroze o pokračování činnosti pracovní komise k SBS 
v parlamentu. 
11.informaci o rozšíření kategorizace funkcí o strážného - psovoda 

 
Zapsal : Dr.Jiří Nováček 
 
JUDr. Jiří Kameník v.r. 
president 

 


